
Protokół Nr 8/2011 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 8 czerwca 2011 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza działalności finansowo – rzeczowej za rok 2010: 

- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
- Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 2010 r. wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2010. 

4. Przyjęcie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza celem 
przedstawienia Radzie Miejskiej Białogardu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej 
Zespół Zamiejscowy w Koszalinie. 

5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 
   

 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1330 posiedzenie „otworzył i prowadził” 
przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski. Komisja przyjęła protokół z 
poprzedniego posiedzenia, głosując: za-4 (jednogłośnie). 
  
 
Ad 2  
Komisja dokonała analizy działalności finansowo – rzeczowej za rok 2010: 

- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
Informację przedstawiła Sylwia Żmuda-Kowalczyk, Dyrektor MOPS. 
 

Komisja przyjęła przedstawioną informację, nie wnosząc uwag. 
 

- Zakładu Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. 
Informację przedstawił Marian Lewandowski, Prezes ZEC Sp. z o.o.  

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 
 

Komisja przyjęła przedstawioną informację, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 3 
  Komisja rozpatrzyła następujące materiały: 
-  roczne sprawozdanie finansowe Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 2010 r. , 
-  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2010, 
-  informację o stanie mienia Miasta w roku 2010. 
 
 
 Po wyczerpaniu dyskusji, w związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji 
poddał pod głosowanie roczne sprawozdanie finansowe Miasta Białogard na dzień 
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31 grudnia 2010 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 
Białogard na rok 2010, co przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 
 
 W wyniku głosowania Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  roczne 
sprawozdanie finansowe Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 2010 r. oraz 
sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2010.  
 Opinia Komisji Rewizyjnej oraz komisji stałych Rady Miejskiej Białogardu 
stanowią załączniki do protokołu. 
 
Ad 4 

Komisja Rewizyjna oceniając całokształt spraw związanych z wykonywaniem 
budżetu zapoznała się z uchwałą Nr XXXVIII/167/Z/2011 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 08 kwietnia 2011 roku 
opiniującą pozytywnie sprawozdanie Burmistrza Białogardu z wykonania budżetu 
Miasta Białogard za 2010 rok. 

 Ponadto Komisja zapoznała się z opiniami stałych komisji Rady:  
1) Komisja Budżetu i Finansów – oceniła pozytywnie sprawozdanie z 

wykonania budżetu Miasta na 2010 rok, głosując: za-4 (jednogłośnie), 
2) Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - oceniła pozytywnie 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta na 2010 rok, głosując: za-3, 
przeciw-0, wstrzymało się-1, 

3) Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych - oceniła pozytywnie 
sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta na 2010 rok, głosując: za-3, 
przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 W wyniku pozytywnej opinii Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i 
Finansów, Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska, a także Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu Komisja Rewizyjna w 
myśl art. 18a ust. 3 ustawy z  dnia  8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 1591 z późn. zm.) wystąpiła z wnioskiem do Rady 
Miejskiej Białogardu w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Białogardu.  

Wniosek został przegłosowany przez Komisję Rewizyjną: 
za – 4 (jednogłośnie) . 

 
Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad 5 

W sprawach różnych Komisja poruszyła następujące problemy: 
- Zapoznała się z odpowiedzią Dyrektora BOSiR (w załączeniu), 
- Zapoznała się z pismem Starosty Białogardzkiego (w załączeniu). 
D.Glinka – zaproponował, aby z uwagi na duże koszty nie kserować dla radnych 

materiałów z wykonania budżetu tylko przesłać pocztą elektroniczną. 
 

Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
25

 zakończono Komisję.  
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 Przewodniczący Komisji 
 

     Andrzej  Adamczewski 
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